

ATTENTION PLEASE!

The International Gira Sport Federation invites the heads of all international organizations and associations that exist nowadays in the world, on October 3-5, 2013 to Loutraki, Greece, to the joint meeting and discussing our proposal:

We propose to create non juristic formation The International Council of Girevoy Sport for uniting the international movement of girevoy sport

We suggest choosing the President of the Council by lot from one of the heads of existing international organizations that will enter the International Council of Girevoy Sport. Validity of Presidents credentials is 1 year.

In that period we propose to hold the Joint World Championship (The Champions Cup) by the version of the organization the valid President of the Council belongs to. The President chooses the place of competitions.

We suggest putting this Councils Championship (The Champions Cup) to calendar plans of all existing organizations without reference to their versions.

The terms of teams forming will be discussed on the meeting of heads.

We hope this proposal will strengthen international cooperation in girevoy sport and help the convergence of interests of lifters all over the world.

We are open to all suggestions for discussing and taking common decisions.

With respect and appreciation,

The President of the IGSE



Iuriy Scherbina

ВНИМАНИЕ! ВНИМАНИЕ!

Международная федерация гиревого спорта приглашает президентов (руководителей) всех международных организаций и объединений, существующих в настоящее время в мире, в колыбель мирового спорта Грецию, в г. Лоутраки (Афины), для проведения совместного заседания по обсуждению нашего предложения 3-5 октября 2013 года.

С целью объединения международного движения по гиревому спорту

предлагаем создать неюридическое формирование

Международный совет по гиревому спорту.

Президентом Совета предлагаем избирать по жребию одного из президентов существующих международных организаций, вошедших в Международный совет по гиревому спорту. Действие полномочий президента Совета - 1 год.

В этот период предлагаем проводить совместный чемпионат мира (Кубок чемпионов) по версии той организации, которую представляет действующий президент Совета, он же выбирает место проведения соревнований.

Чемпионат Совета (Кубок чемпионов) предлагаем вносить в календарный план существующих международных организаций независимо от их версий.

Условия формирования команд обсуждается при встрече президентов.

Надеемся, что данное предложение послужит укреплению международных связей в гиревом спорте и сближению интересов гиревиков всего мира.

Просим вносить свои предложения для обсуждения и принятия совместного решения.

С уважением и признательностью,

Президент МФГС

Юрий Щербина